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SØKNAD OM STØTTETIL DRIFT AV ALPINBAKKN I HOLTAN

Vedlegg: Søknaden

Saksopplysninger:

Fauske IL Alpin/Snowboard søker om støtte til drift av Alpinbaken i Boltan.
De søker om et årlig bidrag påkr 275.000,-til å dekke faste kostnader sorriforsikriiiger, hus,
bakke, heis, skader på anlegg og mennesker, strøm og renter på lån.

Bakgrunnen for søknaden er at Fauske IL Alpin/snowboard har et lån i Sparebanen Nord-
Norge på kr 1.878.000,- som de nå ikke klarer å svare for., og de siste sesongene har klubben
ikke klar å skaffe inntekter nok til å dekke de overnevnte faste utgifter.

Klubbkassen erm\ tom og de har utestående fordringer på ca kr 85.000,-
Driften av anlegget foregår på dugnad.

Saksbehandlers vurdering:

Skulle banen si opp låiet, vil Fauske IL Alpin/Snowboard slîte med de økonomiske
forutsetningene, og drifta av baken vil opphøre, og anlegget vil kune gå konkurs.

Forhold som slår inn hvis alpinanlegget får konklls
Holtanlia Alpinbake har de siden 1984 år mottatt kr 3.803.000,- i tippemidler.
Tippemidlene tildeles etter kriterier gitt av departementet, og Fauske kommune har over
mange år hatt et eget forskutteringsfond av tippemidler. Det er nå på kr 79.000,-, og det er i
de ovemevnte midler nylig forskuttert kr 1.620.000,- til anlegget, og tippemidler er ikke
tilbakebetalt fondet.

I ((Retningslinjer om tilskudd til anlegg for idrett og fysisk aktivitet)) pun 2.2.4 står det:
Når andre enn kommune eller fylkeskommune står som søker, må kommunelflkeskommune garantere

for at tilskuddsmottaker, ved eventuell misligholdelse av pkt. 2.3, tilbakebetaler tildelte spilemidler til
departementet. Dette gjelder når samlet tilskudd til anleggetioverstiger kr 2 000 0002 til nybygg
og/eller rehabiltering av følgende anleggstyper:



Alle typer haller

. Alpinanlegg

. Golfanlegg

Motorsportanlegg

. Kunstisbaner (hurtigløp og/eller bandy)

Garantien skal være en selvskyldnergaranti. Garantitiden skal være 20 år. Garantien skal være stilet

ved søknad om tilskudd, og utskrif av garantien skal følge søknaden. Kommunale garantier der
maksimumsansvaret er over kr 500000 krever statlig godkjenning (flkesmannen).

Fauske kommune må gjennom de ovetnevnte retningsHnjer tilbakebetale tippemidlene da
anleggseier må gjennom samme retningslinjer ha åpen idrettslig aktivitet i minimum 40 år fra
ferdigstilelse av anlegget.
Det betyr at forskutteringsfondet vil bli belastet for denne utgiften. Og forskutteringsfondet
må tilføres mereinidler, både i 2013 og 2014.
En tilbakebetaling av tippemidlene vil være kr 3.803.000,-. Hvordan dette nedbetales må
avklares med Nordland idrettskrets, men erfaringer fra andre nedlagte anlegg tilsier at det kan
bli et avkortet beløp og også nedbetalt over tid.

Forhold som slår inn hvis tilskudd gis
Ved å tildele et tilskudd årlig vil dette belastes på driftsbudsjettet. Den totale utgiften av å
tildele kr 275.000,- over 15 årsom er rest-tida på anlegget når det gjeldertippemidler vil være
kr 4.125.000,-.

Fauske kommunes økonomiske situasjon tilsier atorganisasjonen ikke kan belastes kr
275.000,-årlig over mange år, over driftsbudsjettet når drifta allerede har store utfordringer.
Fauske kommune ser også med bekymring på at anlegget kun er i drift noen få uker i året, og
generer lav aktivitet. Dette er noe som må hensyntas i vurderingen.

Skulle Holtanlia alpinbake bli slått konkurs aV bank, vil Fauske kommune gjennom sin
garanti måtte tilbakebetale tippemidler. Denne summen ser vi er lavere enn å gi et
kommunalt tilskudd over tid som må tas av driftsbudsjettet.
Sett i lys av at det de seneste årene har vært få uker det har vært drift i anlegget, grunnet flere
forhold, så belyser dette at driften fortsatt vil være utstabil gruet klimatiske og tekniske
forhold. Noe som igjen har generert en lav aktivitet. ..

Med bakgr i dette anbefales det å avslå søknaden.

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK:

Søknaden avslås.

FOR-056/13 VEDT AK- 03.06.2013

Siv Anita Johnsen Brekke (AP) foreslo følgende utsettelsesforslag:
Saken utsettes.



AP's utsettelsesforslag ble enstemmig vedtatt.

VEDTAK:
Saken utsettes.

NYE OPPLYSNINGER I SAKEN

6. juni ble det avholdt møte mellom Fauske kommune v/Stig Løvseth og styreleder i Fauske
IL Alpin/snowboard.
I møtet framom følgende opplysninger, som også er lagt fram som notat fra styrleder (dette
notatet er vedlagt saken):

For 2013 er dettotalekapitalbehovet for alpinanlegget 140.000,- da deter vært få driftsdøgn.
Endringen på søknadssum i det som kom i den opprinnelige søknacien, og det som ligger av
nye opplysninger nå, er at etter 15. mars hadde klubben driftsdøgn, noe som viser at klubben
kan forsvare sin drift ved en mer stabil situasjon. Men klubben har løpende utgifter dette året
som de ikke klarer å forsvare tilsvarende kr 140.000,-.

Etter årets sesong er nå alle utfordringer rudt selve driften av anlegget er ryddet opp i, og alt
utstyr er nå på plass slik at klubben vil kune få vesentlîge flere driftsdøgnenn tidligere.
Returpumpe til damen er installert, slik at vansituasjonen til å produsere kunstsnøer nå
bra. Kunstnøproduksjonen vil da kune stare sesongen tidligere, vel og merke hvis det ikke
blir en vinter med bare plussgrader.

Alpingruppa har en helt klar forutsetning at de ønsker å kune drifte alpinanlegget uten behov
for tilskudd i framtida, og at det i utgangspuntet er et tilskudd for dette året som er det
primære med søknaden.

Rådmanen ser at saken er totalt endret, med de nye opplysningene som er kommet inn
gjennom møtet, og at Fauske ILAlpin/snowboard har en klar plan og staret jobben med å
finansiere en framtidig bærekraftig drift, men den økonomiske situasjonen til Fauske
kommune er fortsatt anstrengt og det anbefales det at søknaden avslås..

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK:

Søknaden avslås.

Even Ediassen
Rådman

Utskrift sendes:



Fauske Idrettslag Alpin/Snowboard
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Rådmann

Tileggsopplysning om vår søknad av 6.03.2013, støtte til Holtanlia

Vi har faste kostnader pr. år på kr 275.000, og ved ikke eller liten drift greier vi ikke

å dekke disse.

Det er i de tilfeller vi ikke har nok inntekter vi må ha hjelp av kommunen.

Det er nå først at vi er ferdig byggemessig for å produsere kunstsnø, vi greier å

beholde full demning med vann. Det er kuldegrader vi må ha i 5-6 dager, så kan

vi snølegge hele bakken med 50cm tykkelse.

Vi er svær opptimistisk for drift av bakken i årene fremover.

For å dekke alle våre kostnader, inkL. faste kostnader trenger vi 45-50 driftsdager.

De sesonger vi får mindre driftsdager, f. eks ca 30 dager, trenger vi bistand fra kommunen,

Kanskje 40-50% av disse faste kostnadene.

Foreslår derfor at vi kan ha møte senest den 30.04 hver år for å legge frem regnskap som

forteller hvordan sesongen har gått, og eventuelt hvor mye hjelp vi må ha til faste kostnader.

For 2013 er situasjonen at vi vii trenge totalt kr 140.000 for å dekke de faste kostnader,

Vi hadde en drift på 28 dager i år.

2. 01.2014 har vi forfall på forsikring med kr 45.000,-.

Vi er nå aktiv i gang med å skaffe oss sponsorer. TH nå har vi grei å få avtale for 2014, og som vi

ikke får innbetalt før til neste år, med kr 78.000,-



Vi arbeider fortsatt med flere sponsorer, men det er lettere å få avtale når bakken er

i drift.

Vårt mål er at vi skal greie å drifte bakken uten økonomisk hjelp.

Hvis vi ikke greier å få en avtale mot kommunen som hjelper oss unna en eventuell konkurs,

vil det bli en dyrere for kommunen, grunnen garantiforpliktelsene som er stillet.

LtL
Snorre Pedersen

styreformann


